
DOM ZDRAVLJA PETRINJA
Matije Gupca 4, 44 250 Petrinja
Upravno vije6e
URBROJ: 2l 76-123102- I 52-20
Petrinj4 25. veljade 2020.

Na temelju dlanka 27. Statuta Doma zdravlja petrinja Urbroj: 217 6-123102-1104_19 od,
29. listopada 2019. godine i dla.ka 11. poslovnika o radu Upravnog vijeia vije6a, Urbroj
2l'16-123102-416-16, sazivam 48. sjednicu Upravnos viieda Doma zdravlja petrinja za 

-

27. veljaEe (ietvrtak) 2O20. u 15:OO sati
Sjednica de se odrzati u prostorijama Ureda Evnatelja Doma zdravlja petrinja,
R. LopaSiia 18, Petrinja
Za sjednicu predlaiem sljedeii

DNEVNI RET]:

Usvajanje zapisnika sa 47 sjednice Upravnog vije6a.
Financijsko izvjeSie za sijedanj 2020. godine.
GodiSnje Financijsko izvjeS6e za period od 01. sijednja do 31. prosinca20l9.
godine

Izvijesie ravnatelja za 2019. godinu.
IzvjeStaj o izvrSenju Financijskog plana za 2019. godinu.
Prijedlog Odluke o zaposlenju lijednika obiteljske medicine na neodredeno
wijeme u ordinaciji obiteljske medicine u Gvozdu.
Razno.
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DOM ZDRAVLJA PETRINJA
UPRAVNO VIJECE
44250 Pctrinja, Matije Gupca ,l
U rbroit 217 6-123 lO2-7 9 -20
Petrinja, 31. sijeinja 2020. godine

ZAPISNIK SA.l7 . SJEDNICE UPRAVNOG VIJECA
DOMA ZDRAVLJA PETRINJA

OdrZane dana 31. sijednja 2020. godine s podetkom u 15, 00. sati, u prostorijama Ureda

ravnatelja Doma zdravlja Petrinja, R.Lopasiia 18.
Sjednici su bili nazoani sljede6i dlanovi Upravnog vije6a

l. Zeliko Softi6-predsjednik Upravnog vijeia
2. Tatjana Kladi,-alan
3. Tihomir Cekovii, dlan
4 Blanka JuriSi6 Grahovac.llan
5. Marko Boltuzid, dlan

C)stali nazodni

L Darko Jajaevi6, dipl.iur, voditelj zapisnika

2. Renata Stanesii, voditelj Odjela za ekonomsko-financijske poslove i
nabavu

DNEVNI RED

I . Usvajanje zapisnika s 46. sjednice Upravnog vijeia
2. Financijsko izvje36e za prosinac 2019. godine

3. Plan decentraliziranih sredstava Doma zdravlja Petrinja za 2020. godinu (popis

prioriteta).
4. Drijedlog Odluke o zaposlenju lijednika obiteljske medicine na neodredeno vrijeme

u ordinaciji obiteljske medicine u Jabukovcu.

5. Razno.

Zeljko Softid-predsjednik Upravnog vije6a pozdravioje prisutne dlanove Upravnog vijeia
i uwrdioje kvorum za 47. sjednicu Uprarnog vijeca.

PredloZeni dnevni red 47. sjednice dlanovi Upravnog vije6ajednoglasno su usvojili'

Ad. 1. Predsjednik UV stavioje toaku l. dnevnog reda (usvajanje zapisnika s 46.sjednice

Upravnog vijeca na glasoranje (lanovima UV
tlanovi Upravnog vijeca jednoglasno su prihvatili zapisnik s 46. sjednice Upravnog

vijeia. Predsjednik Upravnog vijeia podsjetio je mvnatelja ustanove da mu dostave zapisnike

i biljeSke s izvodadima radova. Ravnatelj je naglasio da se zapisnici i biljeske nalaze kod

voditelja projekta i da ie voditelji projekta i nadzor predsjedniku Upravnog vije6a to

doznaditi na disku.

ilanovi Upravnog vijeia jednoglasno su prihvatili zapisnik s 46. sjednice

Upravnog vije6a.

Ad.2. Ravnatelj je istakao da su u prosincu 2019. godine uplaiena sredstva iz Fonda za

zaStitu okoliia i HABOR-a. Ustanovaje platila obveze prema izvodadima radova. Za sljedeiu

sjednicu Upmvnog vije6a napravit ie se godiSnje izvjeSie. Na radun Doma zdravlja upladeno

je 350.000,00 kn, ajoS treba biti uplaieno 600.000,00 do 700.00,00 kn, da bi podmiili ZNS-



ove iz sijeanja 2020. godine. Pod st. 7 prihodi su od Fonda za zaititu okolisa, a pod st. 9.
prihodi su od HABOR-a obrazloZilaje Renata Staneii6.
Predsjednik Upravnog vijeia iznioje primjedbu da omjeri ne Stimaju. Renata StaneSii
obrazlozilaje da u tim ZNS-ovima ima izvantroskovnidki radova koje Fond za zastitu okoliSa
trentutno ne priznaje, a HABORje priznao i mogu se naknadno potrazivati. Ponuda tvrtkeje
110.000,00 kn manja od prvobitne ponude s obzirom na to da smo tijekom radova imali
ustede. Sve ovo rcguliranoje u Aneksu ugovora,

Clanovi Upravnog vijeaa jednoglasno su prihvatili Financijsko izvjesae za prosinac 2019.
godine.

Ad,3. Ravnatelj je naglasio da su to decentralizirana sredstva koje Zupanija dobiva od
Ministarstla zdravstva, koja su definirana. Taj Planje dat u rujnu 2019. godine i dok nije
usvojen na nivou Zupanije nismo mogli staviti na glasanje Upravnom vije6u. "Sto anati
tekude oddavanje", postavio je pitanje predsjednik Upravnog vijeia. Renata StaneSi6
obrazloZilaje daje to tekuie oddavanje svih zgrada ( u Gvozdu kredenje ordinacija, u

Topuskom sanacija odvoda wc-a prizemlja zgrade. u Glini sanacija odvoda slivnih voda s
kova, u Petrinji sanacija terase u Malije Gupca 4, u LopaSiievoj kredenje raiunovodstva i
pedijatrijske ambulante, pregrada prostorije za ultrazltk, preuredenje garaia za arhivu,
skladiste i infektivni otpad, kupnja klima uredaja za laboratorij u Petrinji).
Predsjednik Upravnog vije6a postavio je pitanje:" Kako plaiamo radunalne usluge"?
Renata Staneiii obrazlozilaje da imamo odrzavanje MCS prograrna koje iznosi 10.000 kn

mjesedno, a koji naplaiuju po ambulantama. OdrZavanje programa na rengenuje ugovoreno s

FOKUSOM. Imamo odrZavanje radunovodstvenog programa i programa za urudZbiranje.
Predsjednik Upravnog vijeaa postavioje pitanje: " Na koji nadin ugovaramo'r? Renata
Stane5ii obrazloZilaje da svaku godinu ugovaramo i Saljemo jednu ponudu i napiSemo
obrazloZenje zbog specifidnosti ponuda. MCS ustanova koristi od 2003. godine istakao je
ravnatelj.

tlanovi Upravnog vijeia jednoglasno su prihvatili PIan decentraliziranih sredstava Doma
zdravlja Pet nja za 2020. godinu (popis p oriteta).

Ad.4. Ravnatelj je obrazloZio daje potrebno zaposliti lijednika obiteljske medicine na
neodredeno vrijeme u ambulanti u Jabukovcu i da su u tijeku gradevinski radovi u ambulanti.
Dio pacijenata odlazi u ambulantu u Gupdevoj, a dio pacijenata odlazi u Lopasiievu.
Nakon zavrsetka gradevinskih radova ambulanta ie Iadit s pacijentima. Ako ne zaposlimo
lijednika obiteljske medicine pacijentima 6e se i nadalje prututi zdravstvena usluga.

Clanovi Upravnog vijeia prihvatili su prijediog Odluke o zaposlenju lijednika obiteljske
medicine na neodredeno vrijeme u ordinaciji obiteljske medicine u Jabukovcu.

Ad.5. Ravnatelj je istakao da nas deka dubioza zbog neplaianja povisenog zdravstvenog
standarda i koncesije od strane Zupanije kroz dvije godine. Od travnja 2018. godine nismo
nista dobili. Nismo smanjili zdravstveni standard u Glini, Gvozdu i Topuskom. Cetiri
ordinacije idu u privatizaci.ju i zbog toga ustanova gubi 2 do 2,5 milijuna kuna godisnje.
ietiri ordinacije 6e s danom 29.02. 2020. godine izadi iz sustava Doma zdravlja. Za Petrinju
smo nabavili telemedicinsku opremu i napravili infrastrukturu za holter tlaka i srca i povezani
smo sa srdanom stani com v Zagtebv. Za 24 sata mozemo postaviti jedan holter tlaka i srca.
Dr2avni zavod za hitnu medicinu donirao namjejedao holter tlaka i srca za Topusko i Glinu.
Treba ukljuditi lokalnu zajednicu za nabavu jednog holtera za tlak i srce. Napisat iemo jedan
dopis da 6emo odrZavati zdravstveni standard na istom nivou, a da ne idemo u ve6u dubiozu.



2eljko Softii, predsjednik Upravnog vijeia zatra1io je da mu se u svezi ,,Telemedicine u
Domu zdravlja Petrinja" dostavi pisano izvjesie putem maila.

Zeljko Softi6, predsjednik Upravnog vijeCa upoznaoje alanove Upravnog vije6a daje
donesen Zakljudak u svezi prigovora Jasmine Butorac na Odluku Upravnog vijeia Doma
zdravlja Petrinja, Urbro1.2176-123102-1215- 19 od 09. prosinca 2019. godine u svezi zahtjeva
za zakup poslovnog prostora Doma zdravlja Perrinja i da je Darko Jajaevii, dipl.iur dostavio
oditovanje u svezi prigovora svim dlanovima Upravnog vije6a.

Upravno vijeie prihvatiloje Zakljudak u svezi prigovora Jasmine Butorac na Odluku
Upravnog vijeia Doma zdravlja Petrinja, Urbroj.2l76-123/02-1215- l9 od 09. prosinca 2019.
godine u svezi zahtjeva za zakup poslovnog prostom Doma zdravlja petrinja

Predsjednik Upravnog vijeia postavioje pitanje: " Stoje s potrarivanjima,,? Ravnatelj je
naglasio daje s bolnicom r.r Sisku zakljudena nagodba i da redovito upla6uju 20.000, 00 kn
mjesedno radi f,ovrata duga. HZZ Sisaiko-moslavadke Zupanije duguje 50.000,00 h i da su
do sada uplatili 15.000,00 do 20.000,00 kn.

Sjednica Upravnog vijeia zakljudenaje u 15, 37 sari

PItl:l)S.lhDNlK VIJECA
2"erjro sori

{-/ /
Zapisnidar
Darko JajEevi6

Dostaviti:
l. Clanovima Upravnog viieia
2. Ravnatelju
3 . Pismohrana


